

Referat fra temamøte i administrativ koordineringsgruppe

Tid: Torsdag 20.05 kl.10-11.30
Sted: Fylkeshuset i Skien/Teams

Tilstede: Birgitte Hellstrøm, møteleder (sekretariatet)
Olav Uldal og Ingunn Foss (Statens Vegvesen)
Per Sortedal og Rose Marie Christiansen (Porsgrunn kommune)
Gunnar Berg Treidene og Siv Tørudbakken (Samferdsel, Vestfold og Telemark fylkeskommune)
Mette Gundersen (Skien kommune)
Leidulf Aakre og Ingrid Marie Eidsten (Bamble kommune)

Tilstede fra øvrig administrasjon: Olav Risholt (prosjektkontor Bypakke Grenland), Kari Floten, Erika Klein og Rolf David Ramslien (SVV), Birgitte Finne Høifødt (prosjektkontor), Marius Lid (Porsgrunn kommune), Marie Ekelund og Marte Bakken Resell (Skien kommune),-Lars Martin Sørli (Porsgrunn kommune), Torbjørn Landmark (VTFK), Kjersti Visnes Øksenholt (VTFK), Mari Vårdal Nordhus (SVV)

Ikke tilstede: Anitra Fossum (VTFK)
Grethe Helgås (Statsforvalteren i Vestfold og Telemark)
Rune Sølland (Siljan kommune)

Referent: Birgitte Hellstrøm (Bystrategi Grenland sekretariat)

Temamøte om rv. 36 – oppsummering

- Statens vegvesen gikk gjennom info og presentasjonen som ble gitt i møtet mellom SVV og Porsgrunn kommune 16.05 (vedlegg). Presentasjonen sendes ut til alle
- Det ble i møtet 16.mai gitt politiske signaler om å muligheten for et nytt møte for videre dialog mellom Porsgrunn og SVV innen et par uker. Også behov for «modning». Neste ordinære møte i formannskapet er 2.juni.
- Før sommerferien kommer det svar fra SVV på departementets bestilling om vurdering av vegnormaler og innslagspunkt for 4-felt. Kan ha betydning for rv.36-prosjektet
- Kommunikasjon: Det jobbes med å utarbeide faktasvar på relevante spørsmål om rv.36 og forholdet til ny bypakke. Spørsmål og svar som vil legges på bypakka.no.
- Kommunikasjon: Det skal avholdes debattmøte i regi av varden på kafe k tirsdag 24.mai. Deltakelse fra SVV i møtet ble drøftet.